
1996-ban kaptam tájépítész diplomám, akkor még okleveles táj-és kertépítészként.

Azóta szülővárosomban Győrben élek, kis tervező irodát vezetek. Elsősorban az ország 
északnyugati régiójában próbáljuk szakmánk fontosságát érvényesíteni, főleg önkormányzatoknál, 
építész és mérnökirodáknál.


A Győr-Moson-Sopron Megyei Építész Kamara tagja vagyok, már másodszor elnökségi tag. 
Szerepvállalásom elsődleges célja, hogy építészkamarában hangsúlyozni tudjam, hogy 
építészeken kívül más tagozatok érdekeit is figyelembe kell venni, szakmai programoknak, 
továbbképzéseknek vidéken is meg kell jelenniük. 

Helyi építési szabályzatok és rendeletek készítésénél kollégáimmal összefogva eljuttatjuk az 
önkormányzatok számára szakmai javaslatainkat.


Szomorúan tapasztalom, hogy hiába a diplomázók számának növekedése, még mindig nagyon 
kevés tájépítész telepedik le vidéken, folyamatos szakember hiánnyal küzdenek a városok. 
Megyei kamaránkhoz tagfelvételt kérő kollégák munkahelye fővárosi tervező irodákhoz kötődik.


Problémát jelent, hogy tagozatunk kevés Budapesten kívüli szakmai programot szervez, a 
továbbképzések jelentős részében építészeknek szóló előadásokat kell hallgatnunk (tetőfedés, 
szigetelés :-).)


Megválasztásom esetén (küldött vagy elnökségi tag) a Magyar Építész Kamara Táj- és 
Kertépítészeti Tagozatában szeretném képviselni a vidéki kollégák érdekeit, megismertetni 
problémáinkat, és biztatni a fiatalokat, hogy bátran költözzenek vidéki településekre, hiszen az 
lenne a jó, ha a tájépítész szakma mint a fa gyökere behálózná teljes országunkat. 
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